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   495פרוטוקול ישיבת מועצה שלא מן המניין מס'  
 5/6/2024מתאריך 

 
 ראש המועצה  –סהר פינטו  משתתפים:
 ס. ראש המועצה  מ"מ ו –תומר אהרון                      
 ס. ראש המועצה וחברת מועצה –דורית בן בוחר                     
 ס. ראש המועצה וחבר מועצה  –שלום אזרד                     
 חבר מועצה –אליאב מזגני                      
 חברת מועצה –מלי לוי                     
 חברת מועצה –שרה מדר                     
 חבר מועצה –הראל דוד                     
 חבר מועצה  –יעקב אלפסי                      
 חברת מועצה  – טליה לנקרי                     
 חבר מועצה –יואל גמליאל                      
 חבר מועצה –סהר רווח                     

 
 חבר מועצה   -:       יקותיאל תנעמי חסרים

 חברת מועצה  –זוהר גווילי                     
 חברת מועצה  –נחל אוזלבו                     

 
 מנכ"ל המועצה –:     שמואל רוטשס נוכחים

 יועמ"ש המועצה  –סקורקה -גלית דמארי                   
 גזבר המועצה –רמי אומיד                    
 מבקר המועצה –רן אורפני                    
 רואה חשבון חיצוני  –ניר נחמני                    
 ראש המועצה ראש מטה –אוראל מכטינגר                    
 עוזר בלשכת ראש המועצה  –אורי נעים                    
 מנהלת לשכת מנכ"ל  –זיוית ארז                    
 מזכירת ועדות המועצה     –רותי רביד                    

 

 

 

 .18:54ראש המועצה סהר פינטו פותח את הישיבה בשעה  

 .2025לאישור צו המיסים לשנת   495אנחנו נפתח עכשיו את ישיבת מס'  –ראש המועצה 
 לחברי מועצה לדבר.   תןאתה לא פותח את הישיבה,  -יואל גמליאל

גמליאל, די. באת  ישיבות שונות, מספיק. חבר המועצה יואל    3יש לנו היום    -ראש המועצה
אתה כבר שעה מתפרע, נוהג באלימות מילולית, לא   היום לפוצץ את הישיבה? לא יעזור, די!

 נותן לאף אחד לדבר, מספיק עם זה. מספיק עם ההתפרעות הזאת, די, זה לא מתאים.
 אתה יודע, זה לא יעזור לך השקרים. אתה יודע האמת מנצחת, האמת מנצחת.   -יואל גמליאל

 יודעים שאתם אחראים למצב הזה ובאתם לפוצץ את הישיבה.אתם  -ראש המועצה
רווח עכשיו,    -סהר  אחראי  לתושבים,  אתה  ארנונה  מעלה  העלאת  אתאתה  על  חתום  ה 

הארנונה, מה אתה מתחמק מזה. כמה אתה יכול להשליך ולהאשים, אתה ראש המועצה,  
 תתעורר.

 
 

 סדר יום:
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 5202אישור צו המיסים לשנת  
 

 .2025אישור צו המיסים לשנת    495ישיבת המועצה מן המניין מס'  - ראש המועצה
את מה שלא נתנו לי להשלים קודם אני אשלים בישיבה הזו. כשאתה מקבל באמצע שנה, 

עדיין לא מאושר, אין לך יכולת להשפיע על התקציב. זה משהו   2024כאשר התקציב של  
שיפורים  עם  קודמנו  של  הכושל  התקציב  על  ברובו  מבוסס  הוא  לא.  אוהבים?  שאנחנו 

לסיים העסקה של עובדים או לסיים העסקה של כל  מסוימים. כי אתה נמצא כבר ביוני, גם 
מיני מקורבים, יש לזה תהליכים, יש לזה עלויות ויש לזה משמעויות. יש תקלות ומציאות 
שיש להתחשב, אתה צריך להסתכל למציאות בעיניים ולבנות תוכנית כמו שצריך, כי אגדות 

מהתקציב, כאשר    1.1%מלש"ח שזה    2.4וסיפורים על כסף מבחוץ ראינו כמה הוא הביא,  
מלש"ח והתקציב   75שמדברים על גירעון של  . אנחנו  מלש"ח  230מדברים על הוצאות של  

 מלש"ח. 185המאושר אגב הוא 
 חבר המועצה גמליאל מספיק עם ההפרעות, אי אפשר ככה לנהל ישיבה. 

 טוב, אנחנו עוברים להצבעה.
 ?2025נעבור להצבעה, מי בעד אישור צו המיסים לשנת  -ראש המועצה

 
 נגד                                                                   בעד  :הצבעה

 סהר פינטו                                                         יואל גמליאל               
 דורית בן בוחר                                                   סהר רווח               
 תומר אהרון                                                       טליה לנקרי               
 שלום אזרד                                                        יעקב אלפסי               
 אליאב מזגני               
 מלי לוי               
 שרה מדר               
 הראל דוד               

 
 : הסעיף אושר. החלטה

 
 
 
 

 .18:57הישיבה נסגרה בשעה 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _________________                                                    _____________________ 
                         ראש המועצה – מנכ"ל המועצה                                                        סהר פינטו  –שמואל רוטשס 

 


